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Verslag      Februari 2014 

 
Raad van Bestuur Turnhoutse Sportraad 

 
Datum:   woensdag 12-2-2014 
Kenmerk: Sportraad_ES_140212 
Locatie:  Sporthal Stad Turnhout 
Onderwerp: Verslag Raad van Bestuur sportraad 12-2-2014 

 
Aanwezig: Fred Broeckx, Leo De Houwer, Luc Devolder, Frans Oerlemans, Erik Smeets, Tim Stas, Wilfried Sylverans, 

Johnny Verachtert, Vic Schuer, Laure Aerts, Ludo Van der Veken, 

Verontschuldigd: Rudi Debondt, Willy Dewinter, Geert Van Autenboer, Erwin Druyts, Kathleen Hermans, Jan 
Schoeters, Hannes Anaf 

Afwezig: Heidi De Beckker, Ronny Ceusters, Steven Huynen 

1. Goedkeuring verslag ‘Sportraad 18-12-2013’ (ES) 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

Overlopen van de To Do-lijst: 

 
Antwoord op advies retributiereglement: komt op 13/2 op het schepencollege 
Opvolging dossier schietstand  sportdienst gaat met schepen naar APB Sport om dit dossier te bespreken (samen 
met toekomst sportregio)  nieuwe timing eind maart 
Werkgroep subsidies  is gepland en reglementen zullen eind maart op de gemeenteraad komen 
Stand van zaken herstellingen vloer & minigolf is toegevoegd bij de uitnodiging 
Erik maakt formeel advies ten voordele van de minigolfclub om tijdelijk de retributie te schrappen tot wanneer de 
herstelling uitgevoerd is. 
Erik neemt contact op met Rob & Hannes om het beheer van de sporthal te bespreken waarna een advies kan 
geformuleerd worden.  
Tim zoekt uit of de plakkaten goedkoper kunnen  zo niet, plakkaat voor André Van Zummeren & Elfje laten maken bij 
Robinia 
Evaluatie schoolsportdagen per mail bezorgen aan sportraadleden met het verslag. 
 
Vraag vanuit de badmintonclub voor een camera in de gang naar de kleedkamers & een glazen deur aan het lokaal van 
de zaalwachters. Sportraad staat achter het voorstel voor meer beveiliging in de sporthal. 
 
Vraag om de verkregen gegevens op de Algemene Vergadering te verwerken. Dit gebeurt op de Sportdienst. Er komt 
vanuit de stad Turnhout een digitaal platform waar de sportclubs zelf kunnen inloggen en dus zelf hun gegeven kunnen 
aanpassen. De communicatiedienst heeft zich geëngageerd om de sportraad op de hoogte te houden van deze 
ontwikkelingen.  
 
 

2.  Terugkoppeling adviezen 

- 2013/08 ‘strategische meerjarenplan’ 

De sportraad stelt de terugkoppeling erg op prijs. 
Belangrijk is om vervolgens de nodige actieplannen uit te werken. 
Met welke indicatoren zal er gewerkt worden en hoe dikwijls wordt een evaluatie en bijsturing gepland? 
De sportraad hoopt dat de verdere meetbare en praktische uitwerking van het meerjarenplan kortelings wordt 
aangepakt. 
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- 2013/09’retributiereglement’ 

 

Antwoord op advies 2013/09 ‘retributiereglement’ wordt behandeld op het schepencollege van 13/2/2014.  

 

 

3.  Evaluatie werkgroep ‘Algemene Vergadering & kampioenenviering’ 

Evaluatie Algemene Vergadering 
- Vergadering duurde te lang 

- Idee: volgende keer afklokken bij de presentaties van de sportclubs – duur presentatie blijft 5 min 

- De kandidaat laureaten moeten klaar en duidelijk voorgelezen worden zodat de prestaties voor 

iedereen duidelijk zijn + tijd geven aan de mensen om hun stem uit te brengen 

- Spreker sportimonium zeer interessant, maar hij had een lange ‘inlooptijd’ nodig vooraleer de exacte 

informatie aan bod kwam 

- Nood aan de opstart van een werkgroep om hierover na te denken 

- Locatie is zeer goed – aula iets te groot? Is er een kleinere aula in Thomas More? Of aula in Hivset of 

Europeion? (mogelijks goedkoper…) 

Evaluatie kampioenenviering 
- Duidelijk vermelden wie er wanneer naar voor moet komen 

- De ‘vet gedrukte’ namen is niet goed onthaald 

- Er waren heel wat atleten afwezig 

- JayBeeS waren uitgenodigd voor een optreden en ze waren hiervoor geëngageerd, maar er zijn geen 

concrete afspraken gemaakt. Door tijdsgebrek is dit niet doorgegaan. 

- Nood aan de opstart van een werkgroep om hierover na te denken 

 

 

4.  Schepenkwartier 

Schepen Anaf heeft zich in laatste instantie verontschuldigd omwille van ziekte. 

 
 

5. Varia, meldingen & rondvraag (ES) 

 

Uitnodigingen: 

- 13 & 14 februari 2014: Jorik Hendrickx schaatst op de Olympische Winterspelen 

i. Van 16 tot 20u in schaatsbaan Turnhout 

ii. Frans & Fred 

- 18 & 19 februari 2014 

i. Dinsdag 18/2 om 16.15u en woensdag om 17.15u in fuifzaal Futur 

- Zaterdag 22 februari tussen 14 en 17 uur in sportzaal Lindestraat jeugd boksgala van Su dai 

- Zaterdag 15 maart – groot kickboxgala Top action in Sint Victor 
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Vraag Willy Dewinter om zijn mandaat door te geven aan iemand anders van FC Turnhout. Dit om professionele als 
gezondheidsredenen. Kurt Persegael zal FCT afvaardigen. Zijn afvaardiging in de vzw raadsherenpark vervalt ook. Ludo 
Van der Veken vult deze plaats.  

 

Vraag van apotheek Segers om een avond over sportvoeding mee te ondersteunen. Sportraad ziet hier geen 
meerwaarde in omdat ze denken dat dit een commerciële organisatie is. Vanuit de Sportdienst kunnen we deze info 
opnemen in onze digitale nieuwsbrief en een aparte mailing naar de clubs te doen.  

 

Laure:   

- Laure verontschuldigt zich voor volgende vergadering 

- In maart start ‘Hippie Heppie’ in samenwerking met Thomas More.  

 
Erik: 

- Vraag van budo karate Turnhout om het vechtsportgala op te starten. Is gestart. 

- Vragen van Algemene Vergadering  als verslag klaar is antwoorden op de gestelde vragen tijdens 

de vergadering 

- Vraag waarom de Sportdienst niet inspeelt op het multimove project 

Frans: 
- Vraag naar de stand van zaken over de ‘sportambassadeur’ 

Wilfried: 
- Wilfried verontschuldigt zich voor volgende vergadering 

 
 
Einde vergadering: 21:30 uur 
 
Volgende vergadering: 19-03-2013 | 19.30 uur | Vergaderzaal sporthal Stadspark (werd geannuleerd) 
 
Agendapunten volgende vergadering: 

- Terug advies retributiereglement 

- Voorstellen werkgroep communicatie 

Agendapunten april/mei: 
- Stand van zaken special olympics 

Agendapunten mei: 
- Zwembad - beslissing 

 
TO DO lijst: mee op te nemen. 
 

 
 
Idee  nieuwe gebouw aan spoor voor OCMW en dergelijke  kan CVT hier bij in? 


